
Dwudziesta dziewiąta sesja Rady Miejskiej 
23 marca 2009 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXIX/ 2009 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
23 marca 2009 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1300 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1601

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 
 
Brak radnej Alicji Kałużniak 
 
Co stanowi – 93,3% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXIX sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Stwierdził quorum na podstawie listy 14 radnych obecnych. 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku 
obrad? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- wnoszę o zdjęcie z porządku obrad projekt uchwały w 
sprawie przedłużenia stawki wody dla przedsiębiorstwa z Goleniowa. Nie mamy odpowiedzi na 
pytania radnych z komisji. I zastąpić to miejsce projektem uchwały na wydzierżawianie świetlicy w 
miejscowości Rosnowo, w związku z tym, że przedstawiciele Nadleśnictwa nie potrafili wskazać 
granic działki, należy to wycofać do czasu wyznaczenia granic i proponuję tu wprowadzić projekt 



uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko – Zdrój 
w latach 2009 i kolejnych, wnoszę by wprowadzić uchwały: 
 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Góralice na lata 2007-2015. 
(druk Nr XXIX/304/09) 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Rosnowo na lata 2007-2015. 
(druk Nr XXIX/305/09) 
Zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Stołeczna na lata 2007-2015 
(druk Nr XXIX/306/09) 
 
Przewodniczący obrad-  czy są inne zmiany proponowane. 
 
Nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący obrad-  podaje pod głosowanie zdjęcie uchwały w sprawie przedłużenia taryfy za 
zbiorowe doprowadzanie wody dla Goleniowa. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że uchwała została zdjęta jednogłośnie. Podaję, zatem pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie uznania gruntów za użytek ekologiczny, kto jest za zdjęciem 
tej uchwały. 
 
- za- 13- głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że uchwała została zdjęta z porządku obrad większością 
głosów. Podaję pod głosowanie uchwałę w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy świetlicy wiejskiej w Rosnowie na okres trzech lat z dotychczasowym 
dzierżawcą. 
 
- za- 14- osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta jednogłośnie do porządku obrad.  
 
Przewodniczący obrad-  poddaję pod glosowanie wprowadzenie uchwały w sprawie zmian w 
Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko – Zdrój w latach 2009 i kolejnych. Kto jest 
za przyjęciem projektu uchwały? 
 
- za- 12- osób 
- wstrzymała się -1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta większością głosów do porządku 
obrad.  
 
Przewodniczący obrad- poddaję pod glosowanie wprowadzenie uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Góralice na lata 2007-2015. 
 
- za- 12- osób 
- wstrzymała się -1- osoba 
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Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta większością głosów do porządku 
obrad.  
 
Przewodniczący obrad-  poddaję pod glosowanie wprowadzenie uchwały zmieniająca uchwałę w 
sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Rosnowo na lata 2007-2015. 
 
- za- 13- osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta jednogłośnie do porządku obrad.  
 
Przewodniczący obrad-  poddaję pod glosowanie wprowadzenie uchwały zmieniająca uchwałę w 
sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Stołeczna na lata 2007-2015. 
 
- za- 13- osób 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta jednogłośnie do porządku obrad.  
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami? 
 
- za- 13- osób 
- wstrzymała się – 1- osoby 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   Przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1. w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w wyborach do Parlamentu 
Europejskiego. (druk Nr XXIX/ 290/09) 

2. w sprawie ogłoszenia konkursu na najestetyczniejszą zagrodę wiejską, najczystsza wieś i 
zabudowę jednorodzinną w gminie Trzcińsko-Zdrój. ( druk Nr XXIX/ 291/09) 

3. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy świetlicy wiejskiej w 
Rosnowie na okres trzech lat z dotychczasowym dzierżawcą. (druk Nr XXIX/ 292/09) 

4. w sprawie wysokości stawek cen i opłat w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków. (druk Nr XXIX/ 293/09) 

5. w sprawie zasad określania stawki opłaty za przygotowania warunków technicznych 
podłączenia się do sieci wodociągowej i kanalizacyjnej nowych odbiorców. (druk Nr XXIX/ 
294/09) 

6. zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Trzcińsku-Zdroju. 
(druk Nr XXIX/ 295/09) 

7. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagradzania 
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wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania. (druk Nr 
XXIX/ 296/09) 

8. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 93/4 
położonej w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój(druk Nr XXIX/ 297/09) 

9. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 93/4 
położonej w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój(druk Nr XXIX/ 298/09) 

10. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 93/4 
położonej w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój(druk Nr XXIX/ 299/09) 

11. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy nieruchomości położonej w 
Gogolicach stanowiącej część działki nr 133/40 na czas oznaczony do trzech lat. (druk Nr 
XXIX/ 300/09) 

12. w sprawie zmian w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko – Zdrój w 
latach 2009 i kolejnych (druk Nr XXIX/ 301/09) 

13. w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój dla Gminy 
Dębno. (druk Nr XXIX/ 302/09) 

14. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2009(druk Nr XXIX/ 303/09) 
15. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Góralice na lata 2007-

2015. (druk Nr XXIX/304/09) 
16. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Rosnowo na lata 

2007-2015. (druk Nr XXIX/305/09) 
17. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu odnowy miejscowości Stołeczna na lata 

2007-2015 (druk Nr XXIX/306/09) 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 11- głosów 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXVIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- poinformował, że podczas przerwy między sesyjnej, 
uczestniczył  w spotkaniach z panem Burmistrzem otrzymał również zaproszenie na II forum 
Przewodniczących Rady. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński-do Biura Rady nie wpłynęły żadne interpelacje i 
zapytania. Czy teraz na sesji są jakieś interpelacje? 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- ile razy będzie wprowadzana uchwała w sprawie remontu 
muzeum w Młynie jak gwarancja jest, że my podejmiemy uchwałę w tej kwestii i jaką mamy 
pewność, że wyłożone pieniądze nam zwrócą, mamy niemałe pieniądze i są też takie, które nie będą 
podlegały zwrotowi a inne pieniądze są od Ministerstwa Kultury i to jest to, że z braku funduszy nie 
są one gwarantowane. W obrębie murów są budynki, które nie są dofinansowane ja sam o to 
zabiegałem i dowiedziałem się, że mogę się ubiegać w 2030 roku. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- mam zapytanie, co z dostępnością do informacji publicznej. 
Trzykrotnie zwracałem się do Urzędników o udzielnie mi takiej informacji i każdorazowo 
otrzymywałem odpowiedz  gdzie odesłano mnie do Pana Burmistrza dodam, że ustawa o dostępie do 
inflacji publicznej i Statut Gminy nie dają takiej delegacji, każda odmowa powinna mieć formę 
administracyjna, czyli podana na piśmie z uzasadnieniem. Druga jest sprawa, że  obsługę TCK i 
biblioteki nie jest wykonywana w TCK ani w bibliotece i jest zalecanie sądu administracyjnego. 
Uchwała z 22 grudnia przełożona a sesji 29 stycznia mówi o zatrudnieniu samodzielnej księgowej w 
tej jednostce. Trzecia sprawa to na poprzedniej sesji. Przewodniczący powiedział o skardze i jaki jest 
jej dalszy los. 
 
Radny pan Marek Rutka- mam trzy pytania, jaki koszt poniosła Gmina przy budowie pobocza 
Trzcińsko-Babin. Drugie to takie do drugiego kwietnia należy złożyć wnioski do PROW ile jest 
takich wniosków złożone. Rok czy dwa lata temu Urząd sprzedał budynek mleczarni i budynek ten 
kupił zięć pana Przewodniczącego może to jest plotka i miała powstać tam firma, która zatrudni 
ludzi i okazuje się, że miejsca pracy nie ma, a estetyka budynku jest zła i czy podczas zawierania 
umowy sprzedaży i czy właściciel nie spełnia takich warunków to czy można z umowy się wycofać.  
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- odpowiem po przerwie. 
 
Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński-  ja również odniosę się do tego po przerwie. 
 
 
Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 
przeprowadzonej kontroli. 
 
Informację przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkowski, 
informacja stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Radny pan  Kazimierz Sandulak-  w kwestii formalnej, bo na wszystkich uchwałach i protokołach 
powołuje się pan na upoważnienia przewodniczącego dotyczy to kontroli kompleksowej a to jest 
Trzcińsko i wszyscy się znają. Nie ma żadnego upoważniania. Ja czytałem inne protokoły to ten jest 
dobry są one zgodne ze statutem pan przedstawił znowu dane statystyczne, które przedstawiliśmy na 
posiedzeniu komisji i nie sądzę, że było to uzasadnione i konieczne. Czwarta sprawa to, że statut 
mówi o wnioskach pokontrolnych, czyli o uchwale, czy trudno było przygotować projekt uchwały i 
jest ona poddana pod głosowanie i zatwierdzenie.  
 
Pytań więcej nie wniesiono 
 
O godzinie 1340 wyszedł radny pan Mieczysław Krzemiński i Radny pan Marek Rutka. Stan 
radnych na sesji to 12. 
 
Do punktu VI.1 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 
głosowania w wyborach do Parlamentu Europejskiego. (druk Nr XXIX/ 290/09) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- w związku z ogłoszeniem wyborów do 
Parlamentu Europejskiego mamy obowiązek powołania odrębnego obwodu głosowanie uchwały 
wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na terenie naszej Gminy. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIX/290/09 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.2 Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na 
najestetyczniejszą zagrodę wiejską, najczystsza wieś i zabudowę jednorodzinną w 
gminie Trzcińsko-Zdrój. ( druk Nr XXIX/ 291/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła- Burmistrz przedkłada projekt 
uchwały, jest to kontynuacja konkursów w latach przednich i uważamy że kontynuowanie jest 
potrzebne i przynosi efekty. Załączamy regulamin konkursu, który w punkcie oceny wsi z poprawką 
zgłoszona przez radnych, punktacja dla wsi będzie od 0-15 punktów.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
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Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
- wstrzymała się -1 osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIX/291/09 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.3 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy świetlicy wiejskiej w Rosnowie na okres trzech lat z 
dotychczasowym dzierżawcą. (druk Nr XXIX/ 292/09) 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- jest to na prośbę 
dotychczasowego dzierżawcy jest to przedłużenie na okres do trzech lat. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/292/09 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
o godzinie 1405 wrócił radny pan Marek Rutka stan radnych na Sali 13. 
 
Do punktu VI.4 Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek cen i opłat w 
zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
(druk Nr XXIX/ 293/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Piotr Bugajski kierownik referatu- Burmistrz przygotował projekt 
uchwałę ze stawkami na wodę i ścieki i ma on prawo ustalić stawkę i jest to na poziomie obecnych 
opłat. Nie wnioskujemy ustalenia abonamentu.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
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Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 12– głosów 
- wstrzymała się- 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIX/293/09 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 
o godzinie 1406 wrócił radny pan Mieczysław Krzemiński stan radnych na Sali 14. 
 
Do punktu VI.5 Podjęcie uchwały w sprawie zasad określania stawki opłaty za 
przygotowania warunków technicznych podłączenia się do sieci wodociągowej i 
kanalizacyjnej nowych odbiorców. (druk Nr XXIX/ 294/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Piotr Bugajski kierownik referatu- skoro Urząd jest 
przedsiębiorstwem Wodociągowym to my wydajemy zasady przyłączenia się do sieci nowo 
budowanych obiektów i promuję przyjąć stawki za jednoczesne wydanie warunków 200zł za jedna 
sieć 100 zł. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/294/09 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
O godzinie 1407- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 1420 obrady zostały wznowione. 
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Do punktu VI.6 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Trzcińsku-Zdroju. (druk Nr XXIX/ 295/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła-  jest to projekt uchwały, w 
który wnosi o zmianę w załączniku gdzie obsługę finansową i księgowa prowadzi OPS w Trzcińsku-
Zdroju. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/295/09 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.7 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 
za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i 
warunki wypłacania innych składników wynagradzania wynikających ze 
stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania. (druk Nr XXIX/ 296/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- jest to spowodowane tym, że 
wszystkie uchwały podjęte przed 22 grudnia zostały z mocy prawa unieważnione i zostały 
wprowadzone nowe zmiany i wprowadzamy ten sam regulamin i nie musimy ponowne uzgadniać to 
ze związkiem nauczycielstwa a regulamin będzie obowiązywał ponad rok. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/289/09 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy części działki nr 93/4 położonej w obrębie nr 1 miasto 
Trzcińsko-Zdrój(druk Nr XXIX/ 297/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Piotr Bugajski kierownik referatu- działka jest położona przy ul. 
Cmentarnej jest to teren przeznaczony pod zieleń parkowa i budownictwo jednorodzinne jest 
dzierżawiony od 3 lat i teraz Rada podejmuje uchwałę w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy. 
Stawki czynszu są przyjęte przez Radę. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/297/09 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy części działki nr 93/8 położonej w obrębie nr 1 miasto 
Trzcińsko-Zdrój(druk Nr XXIX/ 298/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Piotr Bugajski kierownik referatu- działka jest położona przy ul. 
Cmentarnej jest to taka sama sytuacja jak w uchwale przed chwilą. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/298/09 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy części działki nr 93/5 położonej w obrębie nr 1 miasto 
Trzcińsko-Zdrój(druk Nr XXIX/ 299/09) 
Projekt uchwały przedstawił pan Piotr Bugajski kierownik referatu- działka jest położona przy ul. 
Cmentarnej jest to taka sama sytuacja jak w uchwale przed chwilą. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/299/09 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umowy dzierżawy nieruchomości położonej w Gogolicach stanowiącej część 
działki nr 133/40 na czas oznaczony do trzech lat. (druk Nr XXIX/ 300/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Piotr Bugajski kierownik referatu- dotyczy to działki w 
Gogolicach, na której jest blaszak typu kiosk i jest to dla pani Anny Kiźniewicz. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/300/09 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim Programie 
Inwestycyjnym Gminy Trzcińsko – Zdrój w latach 2009 i kolejnych (druk Nr 
XXIX/ 301/09) 
Projekt uchwały przedstawił pan Piotr Radecki kierownik referatu inwestycyjnego- w związku z 
tym, że w naszym planie inwestycyjnym jest kanalizacja i przesuwamy te zadnia zmniejszamy 
nakłady inwestycyjne i dajemy żadne inne i w związku z tym, że jest przygotowany projekt na 
odbudowę młyna i baszty zachodniej i wiemy, że nie będzie można tego przesunąć i wykonać to 
można tylko w latach 2009-2010, kolejna zmianą jest zmiana załącznika Nr 4 jest to załącznik bez 
udziału dotacji rozwojowej unii europejskiej są jest tu wprowadzenie budowy kompleksu Orlik 
realna szansa dofinansowania to 666 tys. zł i jest planowana termomodernizacja szkoły w 
Gogolicach, oraz uzupełnienie tynków przy budynku rehabilitacji i należy wykonać nowy podjazd 
tam i  dodatkowo należy też odremontować budynki po byłej komunalce i tak by wchodzący na 
obiekt to było dobrze wykonane, chcemy również wykonać nowe przystanki PKS w 4 
miejscowościach i to Stołeczna Rosnowo, Góralice Gogolice i Rosnowo leży na trasie krajowej i 
chcemy by wszystkie przystanki były takie same mając na uwadze poprzednie doświadczenie 
chcemy wymienić w trzech miejscowościach place zabaw. To jest Gogolice, Rosnowo i Babin i 
chcemy by powstały do 1 czerwca i przeznaczamy na to 57 tys. zł i nasza rehabilitacja nie jest 
podłączona do kanalizacji i należy też włączyć to do kanalizacji i jest to wzrost o 6 500zł. są to 
roboty dodatkowe. Wprowadza się zadanie Nr 25 odwodnienie drogi w Stołecznej. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji większością głosów 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  dlaczego położenie polbruku nie było ujęte podczas realizacji 
projektu i czy tylko wzrośnie o tyle czy będzie to więcej, bo nowy inspektor nadzoru i dlaczego nie 
uwzględniono, że należy włączyć do kanalizacji od razu. 
 
Pan Piotr Radecki kierownik referatu inwestycyjnego- nie będzie na polbruku nadzoru 
inwestorskiego. A jeśli chodzi o kanalizację to projektant został poinformowany, że są te budynki 
spięte i wpięte do szamba i nie możemy tam, co tydzień pompować szamba. Źle projektant został 
poinformowany. Za 11 tys. zł zostanie zrobiona elewacja budynków komunalnych.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- dlaczego nie zlecono placów i innych rzeczy przecież 
wiadomo było, ze należy to wykonać. Bo dwa razy w kosztach jest za przyłącze kanalizacyjne. Bo 
jest to zapisane w polbruku i dlatego jako odrębny punkt. O co tu chodzi? 
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Pan Piotr Radecki kierownik referatu inwestycyjnego- jest to pomyłka należy przy polbruku to 
wykreślić, przepraszam to pomyła. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  myślę, że uzasadnianie, że będziemy wymieniać przystanki w związku, 
z estetyką to złe uzasadnienie, bo w Piasecznie przystanku się nie wymienia, a tam do szkoły do 
Stołeczna dojeżdża 50 dzieci i taka sama ilość do szkół ponad podstawowych.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński-zgłaszam wniosek formalny o przełożenie zadań nr 3 i 6 na lata 
2010-2011. 
 
Przewodniczący obrad-,  kto jest za wnioskiem radnego pana Krzemińskiego. 
 
- za- 6- osób 
 - przeciw- 8- osób 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek radnego Krzemińskiego w sprawie przesunięcia 
zadań nr 3 i 6 na lata kolejne nie został przyjęty przez radnych. 
 
Pytań więcej nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 9– głosów 
- przeciw- - osoba 
- wstrzymały się – 4- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIX/301/09 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.13 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej z 
budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój dla Gminy Dębno. (druk Nr XXIX/ 302/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła-  chodzi tu o jeden projekt, 
który realizuje Gmina Dębno kwota dofinansowania 85%. Do tego Stowarzyszenia nasza Gmina 
przystąpiła obecnie trwają ustalenia i gdyby wszystkie Gminy skorzystały z oferty to koszt to 
4 250zł. a korzyści to kurs języka niemieckiego dla 15 uczestników i będzie on trwał rok czasu. To 
stowarzyszenie pokryje koszty studiów podyplomowych i takie, które my sami skierujemy 
przedstawiciela Gminy, będą organizowane szkolenia konferencje i warsztaty i wydany wspólny 
przewodnik i oprócz tego za to, że Gmina podpisze ten projekt zwróci koszty dla Gminy w 
wysokości 8 730zł. jest planowany udział w trzydniowym wyjeździe na pogranicze francusko 
niemieckie. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
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Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIX/302/09 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2009(druk Nr XXIX/ 303/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Trzcińsko-Zdrój pan Władysław  Radecki-  zmiany 
dotyczą wieloletniego planu inwestycyjnego i przejęcie przez Gminę wodociągów i kanalizacji i 
wprowadzamy to w  dwóch działach. Pozostałe zadania były omawiane. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXIX/303/09 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.15 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Planu odnowy miejscowości Góralice na lata 2007-2015. (druk Nr XXIX/304/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła-  plan odnowy miejscowości 
uchwalaliśmy niedawno, ale zmieniły się wymogi, jakie stawia nam Urząd Marszałkowski. 
 
Pan Piotr Radecki kierownik referatu inwestycyjnego- Urząd Marszałkowski zmienił schemat 
ustalenia planów odnowy miejscowości i jeden projekt dotyczy remontu TCK  wraz z filią w 
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Góralicach oraz drugi projekt na remont świetlicy wiejskiej w Rosnowie i Stołecznej. Musimy to 
zmienić zmieniły się zasady należy pokazać, co będzie dokładnie zrobiony, jaki efekt zostanie 
osiągnięty. By wniosek był prawidłowo zrobiony należy to zmienić.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 
komisji na wszystkie uchwały w sprawach planów odnowy miejscowości. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/304/09 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Do punktu VI.16 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Planu odnowy miejscowości Rosnowo na lata 2007-2015. (druk Nr XXIX/305/09) 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan Piotr Radecki kierownik referatu inwestycyjnego-jest to jako 
wymagany załącznik podyktowany zmianą przez Ministerstwo Rozwoju wsi. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/305/09 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI.17 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Planu odnowy miejscowości Stołeczna na lata 2007-2015 (druk Nr XXIX/306/09) 
Projekt uchwały przedstawił Pan Piotr Radecki kierownik referatu inwestycyjnego- to jest jak 
uchwała poprzednia. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu.  
 
Przewodnicząca komisji budżetu pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
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Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXIX/306/09 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 

 
Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła-  wyliczyliśmy koszty utrzymania drogi do Strzeszowa 
koszenie to 145 zł, posypywanie 45 zł za kilometr. Będziemy mieli 6 pracowników na roboty 
publiczne, jednego na prace interwencyjne i przygotowaliśmy tez miejsce pracy dla pracowników 
społecznie użytecznych i będzie to 25 miejsc o mamy rozłożone tak jak w poprzednich latach. W 
sprawie zamiany gruntów z nadleśnictwem Mieszkowice to proces jeszcze trwa i zmiana nastąpi w 
najbliższych dwóch czy trzech misiach. 
 
Burmistrz Gminy Trzcińsko-Zdrój pan  Zbigniew Kitlas-  nie odpowiedziałem na pytanie odnośnie 
dodatkowych dyżurów policjantów to nie odpowiedziałem przez przeoczenie. Mam sygnały od 
ludzi, że pytają, kiedy będą podobne dyżury i j uświadamiam ich ze nie na tym rzecz polega i 
większość o tych sygnałach była zadowolona i miała ona pewne zarzuty do pracy naszego 
komisariatu. Na pracę policjantów my nie mamy żadnego wpływu ja przeprowadziłem rozmowy z 
komendantem z Gryfina, ale nic to nie daje, my wspomagamy policjantów kupujemy im radiowóz 
czy dokładamy do paliwa i ludzie nie są zadowoleni z pracy naszego posterunku. A policjanci maja 
prawo wręczać mandaty, lub zastosować pouczenie.  
 
Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- jest to pańska opinia i pańskie zdanie, a Trzcińsko jest jednym z 
najbezpieczniejszych miasteczek. 
 
Burmistrz Gminy Trzcińsko-Zdrój pan  Zbigniew Kitlas-  pan ma prawo do swojej oceny nie jest to 
moja ocena tylko ocena mieszkańców i byłem zadowolony popieram większość. Na pewno jest 
grupa ludzi niezadowolona. Jak ktoś otrzyma raz czy dwa mandat to wyciąga wnioski. 
 
Zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła- odpowiem na pytania radnego Krzemińskiego, za 1.50zł 
włożonego do Młyna otrzymujemy 8,50zł, nie ma lepszego projektu, który mógłby dofinansować 
nasze zadnia. W sprawie dostępu do informacji, nie ma żadnego przeciwwskazania, co do dostępu do 
informacji musi się to odbywać w taki sposób, żeby nie kolidowało to z pracą. 
 
Burmistrz Gminy Trzcińsko-Zdrój pan Zbigniew Kitlas- pracownicy merytoryczni nie są do 
udzielania informacji w naszej gminie jest od tego zastępca czy Biuro obsługi rady. A pracownicy 
nie są od udzielania informacji. Nie wszystkie informacje można otrzymać. Pracownik może 
wyjaśnić sprawę. 
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Zastępca burmistrza pan  Edmund Zioła- obsługa TCK i biblioteki oddzielimy te instytucje i na 
dzień dzisiejszy obsługa finansowa TCK jest w urzędzie, a bibliotekę będzie robiła pani z oświaty i 
my nie chcemy generować dodatkowych kosztów. 
 
Skarbnik Gminy pan Władysław Radecki- będzie zakupiony program księgowy i raz w tygodniu 
pani z Urzędu będzie to księgowała. 
 
Zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- w 2008 roku przekazaliśmy 104 tys. zł i w tym roku mamy 
dołożyć 24 881 zł. wydaliśmy na drogę do Babina. Do PEFRON kadra gmina może złożyć tylko 
jeden wniosek i Gmina składa wniosek na Rosnowo i Stołeczna. Biblioteka też pisze wniosek na 
sprzęt do biblioteki i termin składani do 2 kwietnia. I dwa skała TCK w naszym imieniu dwa składa 
Urząd i jeden biblioteka to razem 5. Budynek mleczarni został sprzedany w przetargu zgodnie z 
prawem. Jak prowadziliśmy negocjacje z kupującymi miała być taka fabryka domków fińskich czy 
norweskich. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  w sprawozdaniu na poprzedniej sesji czytamy, że za mleczarnię zostały 
umorzone odsetki, bo uzasadnienie to zła sytuacja materialna skoro właściciel nie ma pieniędzy i 
powinno się zawierać kruczków prawnych. Mimo, że Piaseczno jest niebezpieczne to w piątek o 
godzinie 18 30 odbędzie się zebranie i mam nadzieję, że pana Burmistrz przybędzie na to spotkanie. 
Jest tu mieszkaniec Chełmu Górnego, który ma sowje przemyślenia do pana Burmistrza i proszę by 
udzielił pan panu Sołtysowi głosu. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- Rada jest do podejmowania uchwał i kontrolowania ich realizacji 
w obydwu przypadkach czyli w TCK i bibliotece rażąco jest naruszane prawo. Prosiłem pana 
Burmistrza o podanie podstawy prawnej, na jakiej podstawie pan sugeruje jak ja mam podstępować 
w przypadku dostępu do informacji oraz w przypadku TCK jak długo będzie trwać ignorancja 
realizacji uchwał. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  ja nie kwestionowałem, że 8.50zł dokładamy do wniosków, 
bo, w Trzcińsku-Zdroju do budynków w obrębie murów  można otrzymać dofinansowanie i proszę 
mi nic nie uzasadniać. 
 
 Zastępca burmistrza pan Edmund Zioła-  nie są to pieniądze z Ministerstwa Kultury tylko innego. 
 
Mieszkaniec Chełmu Górnego pan Sołtys- mam pytanie odnośnie drogi z Chełmu Górnego do 
Dolnego obok żwirowni to jest tragedia wygląda to jak kawałek pola nikt tym się nie zajmuje, jeździ 
tam autobus szkolny, kolejna sprawa to ponad 200 tys. ton do kopalni kruszywa wywożono popioły 
jest on na poziomie niższym niż miejscowość Chełm Dolny czy wody gruntowe. Mieszkają tam 
ludzie, czy nie będzie z tego jakiejś epidemii. Robimy bagno we własnym podwórku, kanalizacja w 
Chełmie Górnym czy w Gogolicach nie ma jej szambo płynie do wód gruntowych, coś trzeba z tym 
zrobić. tam zarabia się milionowe kwoty a nikt nie daje pieniędzy na ta drogę. 
 
 Zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- droga powiatowa znamy ten odcinek drogi, droga jest 
znana jest w stanie fatalnym właścicielem drogi jest powiat i każdy z właścicieli kopalni obiecywał 
pomoc, szczęście mamy takie, że jeżdżą tylko po tamtej części naszej Gminy.  
 
Burmistrz Gminy Trzcińsko-Zdrój pan Zbigniew Kitlas- temat poruszałem ze Starosta czy z 
właścicielem tej żwirowni planuję w tym tygodniu planuję spotkanie i na pewno będę w tej sprawie 
rozmawiał. Lepiej by mi się rozmawiało gdyby to była droga gminna a nie powiatowa, należy 
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wystosować pismo do Starosty i może należy na łamach Gazety Chojeńskiej opisać sprawy dróg w 
powiecie. Nie wiem, co uda mi się uzyskać, bo nie jest o nasza droga. 
 
Zastępca burmistrza pan Edmund Zioła-  popioły nie wiem, dlaczego tam są myślę, że były tam 
robione badania, a ujęcia wody są monitorowane i my otrzymujemy informację o stanie wody i jak 
byłby zagrożenie to byśmy poinformowali Gminę i Mieszkańców sprawa skanalizowania Chełmu i 
Gogolic, to są urządzenia zakopane my wiemy, że to działa nieprawidłowo mamy program 
skanalizowania Gminy, ale są to wydatki, które nie pozwalają na uruchamianie inwestycji. W 
Gogolicach będzie zamontowane nowe szambo i mieszańcy będą je opróżniać. W Chełmie Górnym 
działa innhoff, jest to jeden ze sposobów oczyszczania się ścieków. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- są to popioły i one przekraczają wszystkie dopuszczalne 
normy na zezwolenie widnieje podpis pana Zbigniewa Łodziewskiego. Są tam olbrzymie ilości 
składowane. 
 
Radny pan Wiesław Pieróg-  kiedy zostanie naprawiona droga na ul. Cmentarnej, na ul. Wolności są 
dziury można tam sobie uszkodzić samochód. Czy zostanie uzupełniona nawierzchnia przy dworcu 
kolejowym była podłączana kanalizacja. W jaki sposób są wybierani inspektorzy nadzoru bo przy 
nadzorze przy wysypisku i ratuszu średnio powinno być 5% inwestycji a tu jest dużo większe. 
 
Burmistrz Gminy Trzcińsko-Zdrój pan Zbigniew Kitlas-  jeśli zakres robót nie przekracza 14 tys. 
euro netto to nie musimy robić przetarg pracownik merytoryczny kieruje zapytania i każdy 
zainteresowany składa oferty i składamy to do 7 firm. 
 
Pan Piotr Radecki kierownik referatu inwestycyjnego- jak mamy trudniejsza inwestycję, która my 
sobie nie możemy poradzić to zlecamy nadzory na zewnątrz nikt nie jest w stanie określić ile to 
będzie do 14 tys. euro możemy robić to bezprzetargowo i my szanując pieniądze wysyłamy pisma do 
zainteresowanych i były to Gmina Banie czy i tak zostało wybrane. 
 
Burmistrz Gminy Trzcińsko-Zdrój pan Zbigniew Kitlas- zobaczę co da się zrobić z tymi drogami. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  ja dalej w kwestii nadzorów bo na wysypisko kosztuje bardzo 
dużo, na wypisko jest 97 tys. zł i tu jedna szósta kosztuje nadzór, tu wyrzucamy 23 tys. zł. pan jest 
kierownikiem i to pan powinien tego pilnować. 
 
Pan Piotr Radecki kierownik referatu inwestycyjnego- lepiej zna pan sprawę składowisko jak ja i 
wie pan kiedy się rozpoczęło i tam ludzie się podkładają bo ochrona środowiska chce składowisko 
zamknąć. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  proszę dalej mi tego nie mówić. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  droga Stołeczna Góralice jest w złym stanie powinny tam jeździć 
autobusy i chciałem przypomnieć, ze w 2004 czy 2005 roku złożyłem podanie o drogę Babin Chełm 
Dolny i czy doczekam  się odpowiedzi, zwracałem się w tej kadencji też. Nie można mówić, że 
nasze drogi są idealne wszędzie, robimy jedna drogę polną i robimy tu jedna w ciągu roku. 
 
Sołtys Sołectw Górczyn pan  Roman Sieńczak-  wrócę do budowy przystanku w Rosnowie i 
Gogolicach, w Górczynie Górnym jest przystanek który spełnia dwie funkcje jedna to komunikacja i 
przystanek dla dzieci szkolnych te same autobusy tam jeżdżą  kolejna sprawa  to proponuję by zająć 
się i dokonać przeglądu świetlicy w Górczynie, czy tam nie grozi katastrofa budowlana nie wiem czy 
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ten zakres wykonają bezrobotni, należy tam zrobić stolarkę drzwiowa i okienna należy określić 
zakres robót i przymierzyć się do kosztów. Należy wykonać przegląd drogi polnej w Górczynie. 
 
Zastępca burmistrza pan Edmund Zioła- na drogę Stołeczna Góralice złożyliśmy wniosek do 
marszałka ale ona już było za pieniądze marszałka robiona i obecnie nie otrzymamy na nią 
pieniędzy. Świetlica w Górczynie jest to ważna inwestycja tylko należy te pieniądze rozsądnie 
rozdzielać. 
 
Burmistrz Gminy Trzcińsko-Zdrój pan Zbigniew Kitlas -  zwracam się do pana Sandulaka proszę w 
gazecie pisać prawdę bo panu Gębale nigdy nie mówiłem, że dla GS umorzę odsetki, jak starałem się 
ratować GS rozłożyłem na raty długi i jak będzie należność spłacona. Pan pisze że Burmistrz nie 
umorzył odsetek, ja się referendum nie boję, bo ludzie mnie wybrali. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  nie zna pan prawa prasowego i należy się z tym zapoznać. Każdy 
z obywateli ma prawo się odwołać. 
 
Do punktu IX. Zakończenie sesji 
 
O godzinie 16 01 – Przewodniczący obrad zamknął XXIX sesję Rady Miejskiej. Dziękując 
wszystkim za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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